
灰色上帝组织正式面向全渠道招收成员 

① 灰色上帝组织官网①：www.graygod.org 

② 灰色上帝组织官网②：www.huisegor.org 

③ 灰色上帝组织官网③：www.huiseshangdi.org 

④ 灰色上帝组织申请加入表：https://jinshuju.net/f/TjkM8X 

⑤ 灰色上帝组织微信号：huiseGod 

⑥ ①Grey God Organization Official Website ①: www.graygod.org 

② Grey God Organization Official Website ②: www.huisegod.org 

③ Grey God Organization Official Website ③: www.huisehangdi.org 

④ Grey God Organization Application Form: https://jinshuju.net/f/TjkM8X 

⑤ Gray God Organization WeChat ID: huiseGod 

 

 

↓组织简介↓Organization Introduction 
 

灰色上帝组织是一个针对所有底层群众发起的一个自由、团结、平等互助的非盈

利避风港组织。 

我们坚信是 1+1>2 坚信群狼猛于虎的道理，由我们自己来主宰自己的命运。 

灰色上帝组织并不局限于在线上（网络）活动，我们致力于线上（网络）和线下

（现实）结合，帮助一切有困难的灰色上帝组织成员！ 

 

我们并非是正义的一份子，但也不是邪恶的发起者。 

我们也许不是社会精英，但我们也并非是社会的垃圾！ 

我们只是想更好的在这个社会活着。 

 

灰色上帝组织五大规则： 

1、视组织内的所有成员为自己人，自己的家人，不会妄言挑衅欺压。 

2、给予任何打压或针对组织内成员的人，视为敌人，坚决予以反击。 

3、以绝对公平的视角看世界，公平对待组织内的一切成员，懂得尊上护下。 

4、灰色上帝组织是一家非盈利性组织，不会以任何形式、任何方式收取成员任

何费用。 

5、在能力范围内，将无偿帮助组织内成员的一切困难。 

 

加入灰色上帝组织，从此之后，你不再是一个人！ 

在梦想的路上，也许我们会受到他人的质疑，受到他人的嘲笑和侮辱，但我们并

不会惧怕，因为我们永远都不是一个人在战斗！ 

http://22u75kqyl666joi2.onion/viewtopic.php?f=2&t=163#p786
http://www.huisegod.org/


The Grey God Organization is a non-profit safe haven organization for all the bottom 
people to be free, united, equal and mutually supportive. We firmly believe that 
1+1>2 firmly believes that the wolves are fiercer than the tiger, and we ourselves will 
dominate our own destiny. The Grey God organization is not limited to online 
(network) activities. We are committed to combining online (network) and offline 
(reality) to help all members of the gray God organization who have difficulties!  
 
We are not a part of justice, but we are not the initiator of evil.  
We may not be social elites, but we are not the garbage of society!  
We just want to live better in this society.  
 
The Five Rules of Grey God Organization:  

1. Depending on all members of the organization as their own, their own family members will not be arrogant and provocative.  

2.Give anyone who suppresses or targets members of the organization as an enemy and resolutely counterattack.  

3. See the world from an absolutely fair perspective, treat all members of the organization fairly, and know how to protect 

them.  

4. The Grey God Organization is a non-profit organization that does not charge members any fees in any form or in any way.  

5, within the scope of capabilities, will help all members of the organization free of charge.  

 
Join the Grey God organization, and after that, you are no longer alone!  
On the way to dreams, maybe we will be questioned by others, ridiculed and 
insulted by others, but we will not be afraid, because we are never alone in battle!  

 

 

              
我们拥有完整的理念和完全公平正规的的等级制度规则。 

 

灰色上帝组织的初衷：建立一个平等、和谐、美好、没有战争和杀戮，处处充满

和平的“非理想国”的这样一个光明组织。 

在这个组织当中，我们信仰统一，理念相同，共同为了一个美好的终极目标而努



力。 

组织最终方向：使灰色上帝组织内的所有成员成为上层社会中的一员！ 

 

灰色上帝组织成员基本条款：自由、团结、友爱、信仰、平等互助、无谎言。 

free,Unite,Friendship,Faith,Equality and mutual assistance,No lie. 

 

灰色上帝组织名字含义：上帝是高高在上的，它看世界的颜色也一定是与我们不

同的。 

上帝抒写和赋予了我们对这个世界的态度，以上帝眼中的色彩来对待这个世界。 

 

We have a complete philosophy and a completely fair and formal hierarchy. 
 
The original intention of the gray God organization: to establish such a bright 
organization of equality, harmony, beauty, no war and killing, and a "non-ideal 
country" full of peace everywhere. 
In this organization, we believe in unity, the same philosophy, and work together for 
a beautiful ultimate goal. 
The ultimate direction of the organization: to make all members of the gray God 
organization a member of the upper class! 
 
The basic terms of the members of the Grey God Organization: freedom, unity, 
friendship, faith, equality and mutual assistance, no lies. 
Free, Unite, Friendship, Faith, Equality and mutual assistance, No lie. 
 
The meaning of the name of the gray God organization: God is high above, and the 
color of the world must be different from us. 
God wrote and gave us an attitude towards the world, treating the world in the 
colors of God's eyes. 
 
 

灰色上帝组织 12 条基本规章秩序 
 

1、不限制成员多个信仰，允许成员有自己的信仰(有神论、无神论) 
2、不允许成员追星(禁止成员崇拜任何影幕之上的艺术工作者) 
3、不允许成员以任何姿态崇拜任何在世之人！ 
4、自愿视灰色上帝组织为自己毕生的荣耀，一荣俱荣，一损俱损！ 
5、严禁组织内的成员出现任何对生活的消极态度，时刻要拥有一颗不甘于做他人平庸棋子

的心！ 
6、不搞组织内的种族歧视，黄人至上。不搞组织内的地域歧视，一地同脉。 
7、严厉禁止成员发生任何轻生念头或主动放弃生命的愚蠢现象发生！ 
8、坚持一致对外，对组织内的成员需无偿进行帮助！ 
9、勇于面对社会中的任何不公平现象，对任何迫害者予以最沉重的打击！ 
10、领袖在任期间：领袖即代表着组织、尊重领袖，即是尊重组织。不背叛领袖，即是不背

叛组织。 



11、灰色上帝组织最高领导人（组织 Boss 领袖）采取提名制进行传承。 
（不允许组织领袖提拔任何近亲上位）只允许组织领袖提拔无任何血缘关系的巨大贡献者成

员成为领袖。 
12、民主制度：当组织领袖做出某个错误决定时，或者违反组织重大权益的相关决议之时，

可采取全体投票进行否决。 
注：当组织内拥有至少一半人反对当前这个决议的时候，即决议失败，不可再提！ 
凡是灰色上帝组织内的成员，以上 12 条，必须严格遵守！守护荣耀，至死不渝！ 
 
Gray God organizes 12 basic rules and regulations 
 
1. Do not restrict members' multiple beliefs, and allow members to have their own 
beliefs (theism, atheism) 
2. Members are not allowed to chase stars (members are prohibited from 
worshipping any art workers above the screen) 
3. Members are not allowed to worship any living person in any way! 
4, voluntarily see the gray God organized for the glory of his life, a glory, a loss! 
5. It is strictly forbidden for members of the organization to have any negative 
attitude towards life. Always have a heart that is not willing to be a mediocre pawn 
of others! 
6, do not engage in racial discrimination within the organization, the yellow man is 
supreme. Do not engage in geographical discrimination within the organization, the 
same vein. 
7. Strictly prohibit members from happening with any suicidal thoughts or voluntarily 
giving up their lives! 
8. Adhere to the outside world, and help members in the organization to help 
without compensation! 
9. Be brave enough to face any unfairness in society and give the most severe blow 
to any persecutor! 
10. During the term of the leader: The leader represents the organization and 
respects the leader, that is, respects the organization. Do not betray the leader, that 
is, not to betray the organization. 
 
11. The leader of the Grey God Organization (the leader of the organization Boss) 
adopts the nomination system for inheritance. 
(Organizational leaders are not allowed to promote any close relatives) Only 
organizational leaders are allowed to promote members of the huge contributor 
without any blood relationship to become leaders. 
12. Democratic system: When the organization leader makes a wrong decision, or 
violates the relevant resolutions on the organization's major interests, it can take a 
total vote to veto. 
Note: When at least half of the people in the organization object to the current 
resolution, the resolution fails and cannot be mentioned! 
All members of the Grey God organization must strictly abide by the above 12 
articles! Protecting glory, to death! 



 
 
灰色上帝组织成员六大制度 

 

1、友好对待组织内的一切同僚、严禁恶意攻击和对组织内的家人发生冲突！ 

 

2、要有严明的等级制度区分，对待自己的上级以及组织其他比自己职位高的成

员必须以尊敬的态度视之、分明称谓，分清上下关系，不得出现任何上下级称谓

逾越的无礼现象发生！ 

 

3、听从自己组织下达的命令、在不违反自己原则的基础下，绝对服从组织与上

级的一切命令！ 

 

4、禁止发表任何中伤或诬蔑组织的言论！ 

 

5、坚决维护自己的组织，对一切污蔑自己组织的人果断予以反击！ 

 

6、凡是加入灰色上帝组织的成员，即代表着只能加入灰色上帝这么一个组织以

及机构，不能再加入第二个类似于灰色上帝组织的机构！任何成员不得违反此条

规定！ 

 

第六条特殊注：违者警告一次后，如不及时采取相关退出决定，将永久被踢出灰

色上帝组织。 

组织内的所有成员都是组织的眼睛！ 

监督权：由纪检部联合灰色上帝组织内的所有成员行互相监督制度。 

 

The six systems of the members of the gray God organization 
 
1. Friendly treatment of all colleagues in the organization, prohibiting malicious 
attacks and conflicts with family members in the organization! 
 
2. There must be a strict hierarchy of distinctions. Treating your superiors and 
organizing other members who are higher than their own positions must be treated 
with respect and distinction, and the relationship between the upper and lower 
levels must not be distinguished. ! 
 
3. Obey the orders issued by your own organization and, without violating your own 
principles, absolutely obey all orders of the organization and superiors! 
 
4. It is forbidden to publish any statements about slander or defamation! 
 
5. Resolutely defend your organization and decisively counter all those who filthy 
their own organization! 
 



6. Any member who joins the gray God organization means that you can only join an 
organization and institution like Gray God, and you can no longer join a second 
institution similar to the gray God organization! No member may violate this rule! 
 
Article 6 Special Note: If the offender is warned once, if the relevant exit decision is 
not taken in time, it will be kicked out of the gray God organization forever. 
All members of the organization are the eyes of the organization! 
Supervisory power: The Department of Discipline Inspection and the All-Party within 
the Grey God Organization supervise each other. 
 

 

一些常见问题整理 

1.如果组织成员受到了他方的威胁，是不是我们有帮他的职责？ 

回答：有 

 

2.如果我受到其他人的威胁或者针对，我是否有权利向组织申请庇护，组织会不

会管？ 

回答：凡是灰色上帝组织的成员皆有权利申请庇护，组织会尽全力解决成员的一

切困难。 

 

3.如果我是在现实当中遇到来自于他人的威胁以及针对，那么我是否还有权利向

组织申请庇护呢？ 

回答：无论是现实还是网络，灰色上帝组织都决不允许任何一个成员受到欺辱。 

 

4.如果成员不在乎组织，或者无视组织，对组织规则以及金字塔阶级不认可，你

们将会如何处理呢？ 

回答：凡是正常通过审核的成员，我们就将会视他为一家人、而成员所要给予的

回报则是必须以绝对忠诚和极其认真的态度对待组织，凡是无视组织，以满不在

意的态度，组织有权利将其踢出组织，永不许加入。 

 

5.我们的信仰是什么？ 

回答：灰色上帝就是我们的信仰，忠于灰色上帝组织，忠于我们自己。 

 

Some common problems 
1. If the members of the organization are threatened by others, is it that we have the 
responsibility to help him? 
Answer: Yes 
 
2. If I am threatened or targeted by others, do I have the right to apply for asylum to 
the organization, will the organization manage? 
Answer: All members of the Grey God organization have the right to apply for 
asylum, and the organization will do its utmost to resolve all difficulties of the 
members. 
 



3. If I encounter threats and targets from others in reality, do I still have the right to 
apply for asylum from the organization? 
Answer: Whether it is reality or the Internet, the gray God organization will never 
allow any member to be bullied. 
 
4. If members do not care about the organization, or ignore the organization, do not 
recognize the organization rules and the pyramid class, how will you deal with it? 
Answer: Any member who passes the review normally will we regard him as a family, 
and the rewards that members must give are to treat the organization with absolute 
loyalty and seriousness. Anyway, ignoring the organization, with a careless attitude, 
The organization has the right to kick it out of the organization and never join. 
 
5. What is our belief? 
Answer: Gray God is our faith, loyal to the gray God organization, loyal to ourselves. 
 

 

这个世界，有这么一小撮的人，打开报纸，是他们的消息，打开电视，是他们的

消息，街头巷尾，议论的是他们的消息，仿佛世界是为他们准备的，他们能够呼

风唤雨，无所不能，他们是这个世界的金字塔顶端。你的目标，应该是努力成为

这一小撮人！ 

一个年轻人，如果三年的时间里，没有任何想法，他这一生，就基本这个样子，

没有多大改变了。 

我们还年轻，这是我们的资本，本来就一无所有，根本就不害怕是否会输了！ 

这是我们一生的战斗！我们的信仰！BY：Grey God 

 

未来太迷茫，人生太坎坷，生存太艰难。 

我们生活在社会的最底层，丛林法则，优胜劣淘，不甘命运的束缚，加入“灰色

上帝”，从此，由我们自己主宰自己的命运。 

无论是网络还是现实，我们皆是兄弟，皆是一家人。只要你不主动退出“灰色上

帝”组织，这里，将永远都是你的避风港！ 

灰色上帝，欢迎您的加入！ 

In this world, there are such a small group of people, opening newspapers, their 
news, turning on the TV, their news, the streets and the streets, talking about their 
news, as if the world is prepared for them, they can call for the rain, nowhere No, 
they are the top of the pyramid of the world. Your goal should be to work hard to be 
this little monk! 
A young man, if he has no thoughts for three years, his life is basically the same, and 
he has not changed much. 
We are still young, this is our capital, we have nothing at all, we are not afraid of 
losing. 
This is the battle of our life! Our faith! BY:Grey God 
 
The future is too confused, life is too rough, and survival is too difficult. 



We live at the bottom of society, the law of the jungle, the superiority of the inferior, 
the bondage of unwillingness to fate, join the "grey God", and from then on, we will 
dominate our own destiny. 
Whether it is the Internet or the reality, we are all brothers, all family members. As 
long as you don't take the initiative to withdraw from the "Gray God" organization, 
here, you will always be your safe haven! 
Gray God, welcome to join! 
 
 

组织成员宣誓词(如下) ： 

自加入灰色上帝组织起，我就将我的命运牢牢捆绑在了灰色上帝组织当中。 

今日，我自愿向灰色上帝起誓，我将牢牢记住我今天所说的一切！ 

我不会参与任何一场刺杀组织领袖的活动！我会主动检举任何针对组织的阴谋！ 

我不会听信任何针对灰色上帝组织的谗言！我将主动结束世间针对我们的一切的

阴谋！ 

我不会背叛组织，我会永远把灰色上帝组织内的所有成员当做我自己的兄弟姐妹

们！ 

我将永远的自主将组织变成我心里的一块圣地，守护荣耀，至死方休！ 

我不会违背我今天所发下的意愿，如果我主动违背今天的誓言，那么，死亡就是

我今后的代名词！ 

 

 

Organization member affidavit (see below): 
Since joining the gray god organization, I have firmly tied my destiny to the gray God 
organization. 
Today, I voluntarily swear to the Grey God, I will firmly remember everything I said 
today! 
I will not participate in any activity that assassinates the leader of the organization! I 
will proactively report any conspiracy against the organization! 
I will not listen to any rumors about the organization of the gray God! I will take the 
initiative to end the conspiracy of everything in the world for us! 
I will not betray the organization, I will always regard all members of the Grey God 
organization as my own brothers and sisters! 
I will forever be a self-contained organization into a holy place in my heart, guarding 
the glory, to the dead side! 
I will not violate the willingness I made today. If I take the initiative to violate today's 
vows, then death is synonymous with my future! 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

关于灰色上帝成员退出组织事宜说明 

组织不是黑恶势力，也不是恐怖组织。 

灰色上帝赋予了每个人同等的公平，这是所有人的自由与权力。 



对于想要退出灰色上帝组织的成员，灰色上帝组织将保持完全的尊重与理解，不

会强行挽留。 

允许组织成员以正规渠道申请退出组织(100％通过),但不允许组织成员通过向

大众传播或以其它方式公开退出。 

虽然组织对成员彰显了每个人应有的人权平等，但是组织也是拥有来自于组织内

部的秩序。 

纪律之下，无可践踏者！但凡退出灰色上帝组织者，未来，将不得以任何形式，

任何方法，再次加入组织！ 

凡退出组织者，将终身不再跟灰色上帝组织有任何关联！无论未来领导者将是谁，

此条秩序都将是无限期有效，无限期执行！ 

 

About the gray God members withdraw from the organization 
Organizations are not dark and evil forces, nor terrorist organizations. 
Gray God gives everyone equal fairness, which is the freedom and power of all. 
For members who want to withdraw from the Grey God organization, the Gray God 
Organization will maintain full respect and understanding and will not forcefully 
retain it. 
Organization members are allowed to apply for withdrawal from the organization 
through formal channels (100% pass), but members of the organization are not 
allowed to circulate through the public or otherwise. 
Although the organization highlights the human rights equality that everyone should 
have, the organization also has order from within the organization. 
Under discipline, there is no trampling! Anyone who withdraws from the gray God 
organizer will not join the organization again in any form or in any way! 
Anyone who withdraws from the organizer will no longer have any connection with 
the Grey God organization for life! Regardless of who the future leader will be, this 
rule will be effective indefinitely and will be executed indefinitely! 
 
 

加入我们 

 

成为荣誉的灰色上帝组织中的一员 

 

join us  

Be c o m e  a  m e m b e r  o f th e  h o n o ra ry g ra y Go d  o rga n iza t io n 

申请加入二维码：  

 



灰色上帝组织申请加入表：https://jinshuju.net/f/TjkM8X 

 

                 下面是灰色上帝组织图文欣赏 

       Here is the appreciation of the gray God  organization image 

                  ↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓ 

↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓↓ 

 

                

 

       

 

https://jinshuju.net/f/TjkM8X
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灰色上帝万岁！  Long live gray god！

下面是各部门以及规则图 

Below are the various departments and rule maps

↓↓↓↓↓↓↓↓





灰色上帝组织部门独立组规则以及上层权利行使和履行职责条例

Ⅰ：允许每个部门拥有自己的一个大群（必须邀请至少一名主席团的成员入群[予以管理]和
至少一名纪检部的人入群[可自由选择是否给予管理]） 

Ⅱ：允许每个组拥有属于自己组的群（但必须拉至少一名纪检部成员进行监督:自由选择是

否给予纪检部成员管理）

Ⅲ：每个成员只允许加入一个部门、一个组、不允许出现重复加入第二个部门、第二个组、

成员必须严格听从上级命令！

Ⅳ：出现成员被多个部门拉拢的现象、得不到解决、由成员个人进行选择、纪检部负责从中

协调。

Ⅴ：即加入一个部门和一个组，轻易不得退出！退出必须上述完整的理由，由组长/部长与

纪检部成员审核处理。

Ⅵ：每组 40 人满编，如该组超出满编 40 人，需要向该部部长进行申请增加组内成员人数、

审核通过后才可增加编制人数。

Ⅶ：超过 30 天不在线，不发言，不作为的上层管理者则视为主动放弃组织、将解除一切职

务，回归普通成员行列。

Ⅷ：新任部长领导人有 3 个月的考核实习期（过渡期）、管理层每三个月根据个人政绩进行

一次微调。

Ⅸ：有关权利：支持正副级部长任命自己所部的组长（任命事宜需事先告知主席团成员进行



备案）允许组长任命自己组的副组长，需事先告知该部部长进行审核！

Ⅹ：正副级部长任职期 2 年（730 天），2 年进行一次统一大选，可持续连任、正级部长犯

【重大错误】被任免，由有能力的副级部长替上。

Ⅺ：允许每个组的组长和副组长协商给自己统辖的组取个属于自己组的名称，使其更加有分

辨率、不允许部门擅自改自己部门的名称！

注：关于部门之下独立组的修改名称问题：不需要层层上报，但必须要在组织内部以及普通

成员集结地进行公示，使大多数成员可以了解到该组名称更替事宜。

例:嗜夜组、黑夜组、领头者组、领袖组；也可以在包括身份令牌上也可以写上（属于什么

组）

如果想在自己 QQ 名字上加上加上格式，那要看够不够写了；例如:灰色上帝（嗜夜组）丶

XXX    灰色上帝『黑夜组』丶 XXX 

注意事项（须知）：

1、宣传的时候如果遇到有人侮辱我们是邪教或者是传销、直接放弃对这个人的拉拢、因为

他并不适合加入我们。

2、部门内和组内的成员必须拥有合格的灰色上帝组织成员的身份、（必须经过填表审核这

一规则）是属于组织内已审核通过的成员。

3、灰色上帝组织内的成员必须清晰的知晓组织的理念与制度，对组织抱有绝对认真的态度

以及绝对的忠诚才可以跳过新手营加入部门。

4、八大部门属于主席团管理的直系部门，在任何情况，任何时间之下，都有权利进行管理

与调动。

4、所有成员均必须加入组织 Boss(领袖)创立的至少一个群，才有资格为合格成员。 
5、八大部门属于主席团管理的直系部门，在任何情况，任何时间之下，主席团都有权利进

行管理与调动。

Grey God Organizational Department Independent Group Rules and Upper Level Rights Exercise 

and Performance Regulations 

I: Allow each department to have a large group of its own (you must invite at least one member 

of the Presidium to join the group [to be managed] and at least one of the discipline 

inspection departments to enter the group [free to choose whether to give management]) 

II: Allow each group to have a group belonging to its own group (but must have at least one 

member of the Discipline Inspection Department to supervise: whether free choice is given 

to the members of the discipline inspection department) 

III: Each member is only allowed to join one department, one group, no duplicates are allowed 

to join the second department, the second group, members must strictly follow the superior 

order! 



IV: There is a phenomenon in which members are attracted by multiple departments, they are 

not resolved, and they are selected by individual members, and the discipline inspection 

department is responsible for coordination. 

V: Join a department and a group, and you can't easily quit! The complete reason for the 

withdrawal must be reviewed and processed by the team leader/minister and the members of 

the discipline inspection department. 

VI: Each group of 40 people is full. If the group exceeds 40 people, it is necessary to apply 

to the minister to increase the number of members in the group. 

VII: If you are not online for more than 30 days, you will not speak. The upper management 

who does not act is deemed to voluntarily give up the organization, will lift all positions, 

and return to the ranks of ordinary members. 

VIII: The new ministerial leader has a three-month internship period (transition period), 

and the management conducts a fine-tuning based on individual performance every three months. 

IX: Relevant rights: Support the deputy minister to appoint the leader of the department 

(the appointment must be notified to the members of the presidium in advance). The head of 

the group is allowed to appoint the deputy leader of the group. The minister must be informed 

in advance to review! 

X: The minister of the deputy and ministerial level shall serve for 2 years (730 days), and 

a unified general election shall be held in 2 years. The sustainable re-election and the 

ministerial-level minister's [major mistake] shall be appointed and removed, and shall be 

replaced by a capable deputy minister. 

XI: Allow each team's team leader and deputy team leader to negotiate a name for their own 

group to make their group more accurate, and not allow the department to change the name 

of their department without authorization! 

Note: Regarding the name modification of the independent group under the department: no layer 

reporting is required, but it must be publicized within the organization as well as the 

general member assembly area so that most members can understand the name change of the group. 

Example: night-night group, night group, leader group, leader group; can also be written 

on the identity token (which group) 

If you want to add a format to your QQ name, it must be enough to write; for example: Gray 

God (night group) 丶 XXX Gray God "Night Group" 丶 XXX 

Precautions (Note): 

1. If there is someone insulting us at the time of propaganda, we are a cult or a MLM scheme,

and give up directly to this person because he is not suitable to join us. 



2. Members within the department and within the group must have the status of a qualified

member of the Grey God Organization. (The rule must be reviewed for completion of the form) 

is a member that has been approved by the organization. 

3, members of the gray God organization must clearly understand the organization's philosophy 

and system, have an absolutely serious attitude towards the organization and absolute loyalty 

can skip the novice camp to join the department. 

4. The eight departments belong to the immediate department under the management of the

Presidium. Under any circumstances and at any time, they have the right to manage and 

mobilize. 

4. All members must join at least one group created by the organization Boss (Leader) to

qualify as a qualified member. 

5. The eight departments belong to the immediate department under the management of the

Presidium. In any case, at any time, the Presidium has the right to manage and mobilize. 

  黑夜将至，守护荣耀，至死不渝！

The night is approaching, guarding the glory, 

Not afraid of death

The night is approaching, guarding the glory, Not afraid of death 


	灰色上帝组织正式面向全渠道招收成员

